



Award Description 評分說明

Our 20 Point System, based on European and Davis model, adjusted to match Asian & Chinese palate!
我們的評分制以歐洲及著名美國葡萄酒學府的20分制為基礎，並融合亞洲及中國人口味元素!

18.5 > 20 Gold Medal 金獎酒

Outstanding! A wine of superior character and style.

擁有優秀品質與風格，能令人留下深刻印象，全力推介的傑出佳釀!



17.0 > 18.4 Silver Medal 銀獎酒

Good to very good! A wine with special quality.

製作嚴謹，具有優良品質，值得推介的好酒!



15.5 > 16.9 Bronze Medal 銅獎酒

An above average wine with various degrees of flavor and typical in its type.

水準以上的好酒，口味呈現多元化味道，在同類型酒款中具有代表性。



14.0 > 15.4 Commercial Wine 大眾化的酒

An average wine with little distinction, suitable for everyday drinking

合乎水平的酒，質量平均，但欠缺個性，日常飲用及配餐無妨。

12.5 > 13.9 Ordinary Wine 平淡的酒

Drinkable with no noticeable fault.

一般可入口而沒有明顯缺點的酒，但難以令人留下印象。

~ ~ ~

10.0 > 12.4 Wine below standard 水準以下的酒

A wine containing excess acidity and/or tannin, an absence of flavor, or possibly dirty aromas or flavors.

這類酒通常有過份的酸度與/或單寧，有時索然無味，有時有不必要的雜質呈現令人不快的香氣及味道。

Less than 10 Faulty Wine 有瑕疵的酒

A wine which is poor, undrinkable, not recommended

屬製作差劣的酒，難以下咽，絕不推介。

We encourage fair and popularization of wine judging culture. Therefore, fully or partial copy of above content is allowed. However, to respect our founding committee's effort, we appreciated if you can make acknowledgement to "Hong Kong Wine Judges Association" accordingly. Thanks!

我們鼓勵公平、普及化的葡萄酒評審文化。因此，上述全部或部分內容的轉載是允許的。不過，為了尊重我們【創會委員們】的努力，希望大家可附以鳴謝「香港葡萄酒評審協會」。謝謝!